
关于在“中国政府奖学金来华留学信息管理系统”中申请的程序 

Instructions of Chinese Government Scholarship Online Application System 

 

第一步：登录网址 https://studyinchina.csc.edu.cn/#/login ,新用户请点击“学生

注册”创建账号。 

Step1: Visit https://studyinchina.csc.edu.cn/#/login . For new user, please click “Create an 

account” for registration. 

 

 

第二步：根据要求填写邮箱信息和密码后，点击提交。 

Step2: After filling in the your email address and password as required, click Submit. 

 

 

http://ies.zuel.edu.cn/2020/1106/c5323a254007/page.htm#/login
http://ies.zuel.edu.cn/2020/1106/c5323a254007/page.htm#/login


第三步：登录系统。 

Step 3: Log in with your user name and password.  

 

第四步：填写正确的项目类别和机构代码，本项目类别为 B,中南财经政法大学的机构代码

为 10520。 

Step 4: Fill in the correct Program Category and Agency Number. Your ‘Program 

Category’ is : Type B and ‘Agency Number’ is:10520 . Once the correct ‘Agency Number’ is 

entered, the name of the agency will automatically emerge 

 

第五步：填写申请表并上传申请材料，所填写的信息须完整、真实、有效。 

Step 5: Fill in the Online Application Form and Upload Supporting Documents truly, correctly 

and completely following the steps listed on the left of the page. 

 

第六步：仔细检查你的申请并提交。 

Step 6: Check each part of your Application carefully before submitting it. Click Submit to submit 

your Application.  

 

第七步：请将你的申请表下载下来，并上传至“中南财经政法大学国际学生在线服务系

统”。 

Step7： You can download Application Form by clicking Print the Application Form. Please 

submit the application form to International Student Service System of Zhongnan University of 

Economics and Law. 

 

 

 

: 



关于在“中南财经政法大学国际学生在线服务系统”中申请的程序 

Application Procedures for International Student Service System of 

Zhongnan University of Economics and Law 

 

 

第一步：输入在线报名网址 http://iesmis.zuel.edu.cn/member/login.do。 

Step 1: Type in online application website：http://iesmis.zuel.edu.cn/member/login.do . 

 

第二步：进行网上用户注册,填写注册信息，点击“立即注册”，带*为必填。 

Step 2: Register online，*is the necessary information. 

 
 

第三步：激活邮箱，点击注册激活链接。 

Step 3: Activate the mailbox, click on the registration activation link. 

 

第四步：进行申报。 

Step 4: Applying online. 
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第五步：请仔细阅读申请须知后，点击“我已知悉”并点击确认按钮。 

Step 5:Please read the Application Notes carefully, click "Agree and confirm" . 

 

 

第六步：选择学习项目 “中国政府奖学金”，点击下一步。 

Step6:choose your program ‘Chinese Government Scholarship’ and click on “next”. 

 

 

第七步：选择学生类别，点击下一步。 

Step7:choose your type and click on “next”. 

 

 



第八步：选择申请专业和授课语言后点击“申请”。 

Step 8:choose application major , teaching language and click on “Apply”. 

 

 

第九步：完整填写相关内容，按要求上传相应申请资料，提交电子报名信息。 

★ 请确保提供的信息和材料真实无误。 

Step 9: Complete the information, upload all the required documents and submit your application.  

★ Please make sure all information and documents are true and valid.  

 


